
Vedrørende byggefelt på Hauge.

Vi i Kløvheim Bygdelag stiller oss svært positive til at det settes av areal til utbygging av et større 
byggefelt på Hauge.

 Kløvheim ønsker å være ei levende bygd også i fremtiden. For å beholde bygden levende er vi 
avhengige av tilflytting, og vi er ei bygd som har mye å tilby.  Et byggefelt på Hauge er i denne 
sammenheng en unik mulighet for vekst i bygda. Et boligområde på Hauge vil kunne tilby tomter med 
en usammenlignbar utsikt over sjø/ vann og fjell i et usjenert område med gangavstand til både 
barnehage, skole og butikk. Det er turmuligheter «rett utenfor døren» med kilometervis med 
vedlikeholdte stier.  Like i nærheten av området finner vi Haugsvika, et badeområde velegnet for 
både små og store. Her er det langgrunn sandbunn for de minste og stupemuligheter for de eldre.

Kløvheim er sentralt plassert i forhold til både industri og næringsliv. Vi ligger omtrent midt imellom 
Knarvik og Mongstad, og mellom Lindås og Ostereidet. 

Visjonen for alver kommune frem mot 2040 er:

 «Alver er eit berekraftig samfunn, med attraktive senter og levande bygder og grender.
 • Alver har eit berekraftig næringsliv med Mongstad som Norges fremste industriklynge.
 • Alver har eit rikt og inkluderande kulturliv som er ein drivkraft i samfunnsutviklinga.
 • Innbyggjarane i Alver har god livskvalitet, trygge oppvekstsvilkår og god helse.»
Hentet fra Alver kommunes hjemmeside

Vi i Kløvheim Bygdelag stiller oss bak kommunens visjon om at Alver skal ha levende bygder og 
grender, og håper med det at det også satses på Kløvheim i fremtiden. 

Med vennlig hilsen Kløvheim Bygdelag. 


